
Oświadczenie złożone 
przez senatora Krzysztofa Zarembę 

Oświadczenie skierowane do ministra sprawiedliwości, prokuratora generalnego RP 
Zbigniewa Ćwiąkalskiego. 

Szanowny Panie Ministrze! 

Zwracam się z uprzejmą prośbą o udostępnienie danych dotyczących następujących zagadnień: 
liczby etatów i faktycznej ich obsady w poszczególnych jednostkach organizacyjnych 
prokuratury, zwłaszcza prokuratur okręgowych i rejonowych, a także przyjętego systemu 
(wskaźników) pomiaru obciążenia, jeśli chodzi o liczbę postępowań, w poszczególnych 
prokuraturach okręgowych i rejonowych oraz wewnątrz tych jednostek organizacyjnych. 

Proszę także o udzielenie odpowiedzi na poniższe pytania. 

Po pierwsze, czy w zakresie wyżej wymienionego systemu (wskaźników) planuje pan minister 
dokonać istotnych zmian? 

Po drugie, czy zdaniem pana ministra istnieją istotne dysproporcje w obciążeniu, jeżeli chodzi 
o liczbę postępowań, w poszczególnych prokuraturach rejonowych i okręgowych i czy będą 
podejmowane próby racjonalizowania struktury organizacyjnej i obsady etatowej 
poszczególnych prokuratur rejonowych i okręgowych w celu wyeliminowania tych 
dysproporcji? 

Po trzecie, czy zdaniem pana ministra, biorąc pod uwagę zamierzenia legislacyjne 
i organizacyjne, w chwili obecnej potrzebne jest zwiększenie liczby etatów prokuratorskich 
w skali kraju? 

Z poważaniem 
Krzysztof Zaremba 
senator RP 
 


